

Bulletin

50 O'Connor Parking Garage Repair Project - Update Sun Life Financial Centre

As the underground parking garage of 50 O'Connor continues undergoing renovations, we would like to share with you the following details and updates.

- The project is expected to be completed by May 1st
- All work is now taking place on the P4 level only
- There will be limited noisy and dusty work during the day
- There will be increased noise and dusty work in the form of chipping and trenching after 6 pm
- Some work will occur behind parking spots; these spaces are still available for medium and small cars. We request that the construction tape/cones be respected in all areas.
- The drive lanes will remain open at all times
- In some areas there will be steel plates covering the work to allow traffic flow
- Access to the P4 parking level may be blocked on some evenings to allow work to be completed – exits from the P4 level will remain available at all times.
- The after-hours work will create significant dust. If you are planning on working after 6pm, and your vehicle is parked on the P4 level, you may want to relocate your vehicle to levels P2 or P3.

We thank you for your patience during this renovation. Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe
PROPERTY MANAGER

March 9, 2018

Bulletin

Compte-rendu - Projet de réparation du stationnement du 50 O'Connor Centre Financière Sun Life

Alors que les rénovations se poursuivent au stationnement souterrain du 50 O'Connor, nous aimerions partager avec vous les détails et comptes rendus suivants :

- Le projet doit prendre fin le 1^{er} mai
- Tous les travaux se déroulent en ce moment uniquement au niveau P4
- Il y aura peu de travaux bruyants et salissants pendant la journée
- Le bruit et la poussière augmenteront lors du déchiquetage et du creusage de tranchées après 18 heures
- Certains travaux auront lieu derrière les places de stationnement; ces places pourront accueillir des véhicules de petite ou moyenne dimension. Nous vous demandons de respecter en tout temps les rubans et les pylônes indiquant les travaux.
- Les voies de circulation demeureront ouvertes en tout temps
- À certains endroits, des plaques d'acier recouvriront les travaux afin de permettre la circulation
- L'accès au stationnement P4 pourrait être bloqué certains soirs afin de permettre de compléter les travaux – les sorties du niveau P4 demeureront ouvertes en tout temps
- Les travaux effectués après les heures d'affaires produiront beaucoup de poussière. Si vous prévoyez travailler après 18 h et que votre véhicule se trouve au niveau P4, vous voudrez sûrement le déplacer vers les niveaux P2 ou P3.

Nous vous remercions de votre patience durant ces rénovations. Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

Le 9 mars 2018